
: فضا المپیکی نیست  حسن رنگرز

تیم فوتبال پرسپولیس در آخرین دیدار 
خود در لیگ برتر فوتبال ایران مقابل تیم  
فوتبال مس رفسنجان با نتیجه یک بر صفر 
و با گل گولسیانی به برتری رسید و قهرمان 
گزارش  بیست وسومین دوره لیگ شد.به 
ایسنا، تیم های فوتبال پرسپولیس و مس 
رفسنجان در هفته آخر لیگ برتر فوتبال ایران 
از ساعت ۱۹ در ورزشگاه آزادی در یک دیدار 
حساس و سرنوشت ساز به مصاف هم رفتند 
که در پایان این مسابقه پرسپولیس با نتیجه 
یک بر صفر حریف خود را شکست داد و موفق 
شد به مقام قهرمانی بیست وسومین دوره 
لیگ  برتر فوتبال ایران برسد.پرسپولیس با این 
پیروزی ۶۸ امتیازی شد و با یک امتیاز اختلاف 
نسبت به استقلال که در ورزشگاه آزادی موفق 
شد با نتیجه ۲ بر صفر برابر پیکان به برتری 
برسد و ۶۷ امتیازی شود به مقام قهرمانی 

لیگ برتر فوتبال ایران رسید.
    گل:

گئورگی گولسیانی دقیقه ۸۵ برای پرسپولیس
   شرح گل:

در دقیقه ۸۵ این دیدار وحید امیری که در 
نیمه دوم به جای مسعود ریگی به میدان آمده 
بود همانند دیدار قبلی سرخپوشان اثرگذار 
واقع شد و با یک پاس گل زیبا و یک سانتر 
دقیق توپ را به درون محوظه جریمه مس 
رفسنجان ارسال کرد و گئورگی گولسیانی موفق 
شد گل نخست این دیدار را به ثمر برساند و 

ورزشگاه آزادی را منفجر کند.

   کارت زرد: 
مهدی ترابی، سروش رفیعی و عیسی آل 
کثیر از پرسپولیس و فرشید باقری وحامد لک 

از مس رفسنجان
کارت قرمز: -

بیرانوند،  علیرضا  پرسپولیس:  ترکیب 
امید عالیشاه، مسعود ریگی )وحید امیری(، 
محمدحسین کنعانی زادگان، سروش رفیعی 
)علی نعمتی(، مهدی ترابی )محمد خدابنده 
، گئورگی گولسیانی،  لو(، دانیال اسماعیلی فر
عبدالکریم حسن، اوستون اورونوف و عیس 

آل کثیر.
لک،  حامد  رفسنجان:  مس  ترکیب 
محمد نژادمهدی )مجید نصیری(، رامتین 
سلیمان زاده، میثم تیموری، حسن جعفری، 

جلال الدین علی محمدی، فرشید باقری، 
محمدمهدی محبی، سعید واسعی )عرفان 
شهریاری(، منتظر محمد و سجاد شهباززاده.

  نتایج دیدارهای هفته پایانی لیگ برتر به 
شرح زیر است:

 پرسپولیس تهران یک - مس رفسنجان 
صفر

گل: گئورگی گولسیانی)۸۶(
  پیکان صفر - استقلال تهران ۲

گل: میلاد محمدی)۱۹ و ۲۲(
  استقلال خوزستان ۳ - هوادار تهران یک
گل: امین پورعلی)مدافع هوادار - ۳۲(، 
حسن شوشتری)۴۶(، ساویو روبرتو)۶۶(، 

فرزین گروسیان)۵۳ - گل به خودی(
ک   ملوان بندانزلی یک - آلومینیوم ارا

یک
گل: رضا جعفری)۵+۴۵( برای ملوان - امیر 

نوری)۸۹(
کتور تبریز ۳ صنعت نفت آبادان صفر - ترا
گل: سیامک نعمتی)۱۶ و ۵۱( و محمد 

نادری)۹۰( 
گهر سیرجان یک - ذوب آهن  گل   

اصفهان ۲
 - گهر  گل  برای  بایناما)۲۲(  اریک  گل: 
محمدجواد محمدی)۵۲(، محمدحسین 

اسلامی)۷۲( برای ذوب آهن
 سپاهان اصفهان ۴ - شمس آذر قزوین 

یک
گل: رامین رضاییان)۹ و ۱۸و ۵۷(، علی اصغر 

اعرابی)۴۰(، مجتبی فخریان)۸۰(
 نساجی مازندران صفر - فولاد خوزستان 

یک
  گل: ساسان انصاری)۸۸(

در پایان لیگ بیست وسوم پیکان و  صنعت 
نفت آبادان به لیگ یک سقوط کردند و فولاد 

در لیگ برتر ماند.
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a r m a n m e l i . i r

قرارداد مودریچ با رئال مادرید  
تمدید شد

هافبک کروات تیم فوتبال رئال مادرید برای 
فصل بعد هم در این تیم خواهد بود. لوکا مودریچ 
که پس از قطعی شدن جدایی تونی کروس از رئال 
مادرید در پایان این فصل، احتمال ماندنش 
در این تیم بیشتر شده بود، حالا خبر می رسد 
که تمدید قراردادش انجام شده و این موضوع 
لیگایی اعلام  به زودی توسط این باشگاه لا
رسمی خواهد شد. جان لوکا دی مارتزیو خبرنگار 
سرشناس ایتالیایی و کارشناس نقل وانتقالات 
شبکه تلویزیونی »اسکای اسپورت ایتالیا« خبر 
داد، قرارداد لوکا مودریچ ۳۸ ساله با رئال مادرید 
تمدید شد. به این ترتیب این هافبک کروات 
فصل بعد هم پیراهن رئال مادرید را برتن خواهد 
کرد و سیزدهمین فصل حضورش در این تیم را 

تجربه خواهد کرد. 

ویژه

گفتوگو

حسین بادامکی در مورد شرایط پرسپولیس 
پیش از پایان لیگ، وضعیت سرخپوشان در 
فصلی که گذشت، سرنوشت خودش در این 
باشگاه و... صحبت هایی را مطرح کرد که متن 

کامل آن را در زیر می خوانید: 
   به نظر شما لیگ امسال چطور بود؟

در کل لیگ بدی نبود، با اینکه از ابتدای فصل 
تیم های مدعی مشخص بودند، اما چند تیم هم 
با عملکرد خود به نوعی سورپرایز لیگ شدند. با 

این شرایط به نظرم لیگ با کیفیتی بود. 
   برعکس لیگ در جام حذفی خوب نبودید. 

خب بالاخره شرایط جام حذفی فرق دارد. ما 
در بازی با آلومینیوم شرایط خاصی را تجربه کردیم 
و در نهایت در ضربات پنالتی مغلوب شدیم. 
جام حذفی جامی است که همه تیم ها روی آن 

حساب می کنند. 
که بالاخره باشگاه     در این فصل بود 
پرسپولیس رسما خصوصی شد، در این مورد 

چه صحبتی دارید؟
خدا را شکر که بالاخره این اتفاق افتاد. باشگاه 
پرسپولیس ظرفیت بسیار بالایی دارد و با برنامه 
ریزی و ثبات می شود کاملا در این باشگاه نتیجه 
گرفت. مسلما حالا که باشگاه به بخش خصوصی 
گذار شده می توان از طریق برند پرسپولیس به  وا
درآمدزایی خوبی هم رسید. امیدوارم مدیران 
جدید بتوانند از این ظرفیت بزرگ استفاده کنند. 
   یکی از مشکلات بزرگ فوتبال ایران در 
لیگ امسال بحث اشتباهات داوری و نبود 

VAR بود، در این مورد چه نظری دارید؟
کثر  به نظر من وقتی VAR به فوتبال ما بیاید ا
مشکلات و اعتراضات به داوری حل می شود. 
بالاخره داوران در فوتبال ایران بیشتر از بقیه 
جهان تحت فشار هستند ولی با ورود VAR این 
فشار از روی داوران هم برداشته می شود. هرچند 
باید فرهنگ استفاده از VAR و البته احترام به 

تصمیم VAR را هم یاد بگیریم. 
   برای فصل آینده قرار است در پرسپولیس 

بمانید؟
همیشه گفته ام هرکسی با هر مسئولیتی وقتی در 
پرسپولیس کار می کند باید باعث افتخارش باشد و 
باید تمام تلاشش را انجام بدهد. من هم مشخص 
نیست که برای فصل آینده چه سرنوشتی خواهم 
داشت، اما تا زمانی که هستم با تمام قدرت کار 
می کنم. هرچند فکر می کنم عملکردم خوب بوده. 
در نهایت این چیز ها اهمیتی ندارد و مهم قهرمانی 

پرسپولیس است. 
   پرسپولیس این فصل باید در لیگ نخبگان 
آسیا شرکت کند، آماده این مسابقات هستید؟

خدا را شکر توانستیم مجوز حرفه ای را کسب 
کنیم و در این مسابقات مهم شرکت کنیم. البته 
گرفتن در این مسابقات بسیار دشوار  نتیجه 
است. تیم های آسیایی و عربستانی مشکلی بابت 
جذب بهترین بازیکنان جهان ندارند، از طرفی از 
این فصل می شود از ۱۰ بازیکن خارجی به صورت 
همزمان استفاده کرد. با این شرایط مکاتبه ای با 
فدراسیون فوتبال داشتیم که حداقل سهمیه 
بزرگسالان را از ۱۹ نفر به ۲۲ نفر افزایش بدهند و 
برخی قوانین را تغییر بدهند تا تیم های ایرانی با 

قدرت در آسیا حضور پیدا کنند. 

بادامکی:
لیگ با کیفیتی را 

پشت سر گذاشتیم 

۳ ستاره شهرداری گرگان در جمع  
بهترین های بسکتبال غرب آسیا

ایسنا: فدراسیون جهان بسکتبال )FIBA( با 
آغاز یک نظرسنجی از مخاطبین خود درخواست 
کرد تا از میان ستاره های حاضر در مرحله نهایی 
سوپر لیگ غرب آسیا، یک ستاره را به عنوان 
بهترین بازیکن این مرحله انتخاب کنند. در میان 
بازیکنان و ستاره های انتخاب شده برای این 
نظرسنجی، اسامی سه ستاره تیم شهرداری گرگان 
)ویل چری، ارسلان کاظمی و سینا واحدی( نیز 
به چشم می خورد که البته با توجه به آرای کم، در 
انتهای این نظرسنجی قرار دارند. با توجه به آمار 
منتشر شده از سوی سایت رسمی FIBA، در حال 
حاضر وائل عرقجی، ستاره تیم بسکتبال الریاضی 
لبنان، با کسب بیش از ۸۷ هزار آرا، در رتبه نخست 
این نظرسنجی قرار دارد. جاناتان گیبسون ستاره 
آمریکایی تیم بسکتبال ساجس لبنان نیز با کسب 
بیش از ۶۷ هزار رای، در رتبه دوم است و تان میکر، 
سنتر استرالیایی تیم الریاضی لبنان هم با بیش از 

۵۰ هزار رای، در جایگاه سوم است. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
تسنیم: سرمربی فعلی تیم ملی فوتسال ازبکستان که سابقه دو 
قهرمانی اروپا و یک نایب قهرمانی جام جهانی را در کارنامه دارد، 
تیم ملی کشورمان را یکی از پنج مدعی قهرمانی دنیا می داند. 
خوسه ونانسیو لوپس در گفت وگو با سایت فدراسیون جهانی 
فوتبال »فیفا«، درباره کیفیت تیم ملی فوتسال ازبکستان اظهار 
داشت: از عملکرد تیمم راضی هستم و به نظرم در کنترل یک بازی 
در طول ۴۰ دقیقه پیشرفت کرده ایم. رفته رفته در حال پیشرفت 
هستیم و در هر مسابقه بهتر از قبل بوده ایم. تیم ما تجربه بیشتری 
پیدا کرده است و بازیکنان می دانند که در هر فاز مسابقه، چگونه 
بازی کنند. وی با اشاره به جام ملت های آسیا ۲۰۲۴ خاطرنشان 
کرد: ما پیشرفت کرده ایم و عملکرد خوب ما در جام ملت ها 
نشان دهنده این مسأله است. در این جام به مقام سوم دست 
یافتیم، اما می توانستیم به فینال صعود کنیم. ازبکستان فقط 
در ضربات پنالتی مقابل ایران باخت؛ تیمی که یکی از مدعیان 
قهرمانی دنیاست. جام جهانی فوتسال ۲۰۲۴ از ۲۴ شهریور تا 
۱۵ مهر ماه در کشور ازبکستان برگزار می شود و تیم ملی ایران در 
روزهای ۲۶ شهریور، ۲۹ شهریور و اول مهر به ترتیب مقابل ونزوئلا، 

گواتمالا و فرانسه صف آرایی می کند. 
کریم  تسنیم: با اعلام رسانه یونانی حضور چندین ماهه 
انصاری فرد در تیم فوتبال آریس به پایان می رسد. به گزارش نوا 
اسپورت یونان؛ مانزیوس، سرمربی تیم فوتبال آریس برای حفظ 
کریم انصاری فرد، مهاجم ایرانی که در نیم فصل سوپرلیگ یونان 
از اومانیای قبرس جذب شده بود، تردید دارد. این رسانه یونانی 
می نویسد: کریم انصاری فرد در بازگشت خود به سوپرلیگ یونان 
کنون  نتوانست نمایش مورد انتظار را در آریس داشته باشد و ا
وضعیت او برای ادامه حضور در این تیم روشن نیست. کریم 
انصاری فرد پیش از آریس سابقه بازی در سه دیگر مشهور شهر 

ک را دارد.  کوس و آاِ آتن یعنی پانیونیوس، المپیا

بیــنالمــلل
   سرمربی پرتغالی برای حضور در فنرباغچه ترکیه آماده 
می شود و بازیکنان این تیم ترکیه ای باید قوانین این مربی را برای 
فصل بعد رعایت کنند. ژوزه مورینیو پرتغالی پس از اخراجش از رم 
بیکار بوده است و از آن زمان با تیم هایی چون چلسی، بایرن مونیخ 
و منچستریونایتد مرتبط بوده، اما قرار است هدایت فنرباغچه 
در سوپرلیگ ترکیه را بر عهده بگیرد. مورینیو به خاطر رویکرد 

سختگیرانه اش شناخته می شود. او در مصاحبه با 
کید کرد قوانینی برای بازیکنانش وضع  آدیداس تا
می کند که همگی باید از آنها پیروی کنند. مورینیو 
گفت: شما باید شخصیت قوی داشته باشید تا 

بگویید: »من رئیس هستم. من تصمیم می گیرم.« 
کره نیست. وقت شناسی،  این قابل مذا
احترام و مسئولیت پذیری سه قانونی اند 

که همه بازیکنان باید آنها را جدی بگیرند. 
 ۱۰ از ساعت  تمرین ها  گر  ا افزود: مثلا  او 

صبح شروع شود، حتی یک دقیقه هم منتظر 
گر شما دیگو مارادونا باشید -  نمی مانم. حتی ا
که من هرگز افتخار مربیگری او را نداشتم - تیم 

گر بهترین بازیکن  مهم ترین چیز است. حتی ا
دنیا باشید. همه باید قوانین را رعایت کنند 
و به همکارانشان احترام بگذارند. جان لوکا 
اسکای اسپورت،  خبرنگار  دی مارتزیو، 
مدعی است که مورینیو با فنرباغچه بر سر 

قراردادی دوساله به توافق رسیده است این 
مربی پرتغالی با پورتو در سال ۲۰۰۴ و سپس 

با اینتر در سال ۲۰۱۰ قهرمان لیگ قهرمانان 
اروپا شد. 

: اشتباهات ریز را دوباره تکرار نکنیم عبادی پور
تیم ملی والیبال ایران در هفته اول لیگ ملت های 
۲۰۲۴ در چهار دیدارش مقابل تیم های صربستان،  ایتالیا، 
 )  کوبا و آرژانتین شکست خورد و به جایگاه شانزدهم )آخر
کرد. ایران در هفته دوم برابر  رنکینگ جهانی سقوط 
برزیل، ژاپن، ترکیه و بلغارستان قرار خواهد گرفت. میلاد 

، پیش از شروع هفته دوم لیگ ملت ها گفت:  عبادی پور
می توانستیم در هفته اول از چهار بازی دو برد کسب 
کنیم، اما متاسفانه این اتفاق نیفتاد و نمی توانیم در 
که  گذشته بمانیم. درست است  حسرت روزهای 
بازی های مهمی برایمان بودند و می توانستیم در 
هفته اول شانس کسب سهمیه المپیک را بالاتر ببریم 

اما این اتفاق نیفتاد. با این حال هشت بازی 
در دو هفته آینده داریم که خیلی 

برایمان حیاتی و مهم است. او با 
بیان اینکه لیگ ملت ها می تواند 
تورنمنت خوبی مخصوصا برای 
به  تازه  که  باشد  جوان ترهایی 
تیم اضافه شده اند و به آنها از 
کید کرد:  نظر تجربه کمک کند، تا
تا اینجا از همه بازیکنان راضی 

در  بازیکنان  تک  تک  بوده ام. 

مسابقه ۱۰۰ خود را گذاشته اند و این خیلی برای تیم مهم 
بود. گاهی اشتباهاتی داشتیم که نباید انجام می دادیم اما 
از الان باید به فکر آینده باشیم. عبادی پور در مورد دیدار 
با ژاپن در هفته دوم لیگ ملت ها گفت: قطعا بازی سختی 

هد  ا گران خو اپن و مقابل تماشا بود مخصوصا در ژ
اخیر  سال  چند  در  اپنی ها  ژ اپنی.  ژ
نشان داده اند که تیم شان راه افتاده 
و تیم های بزرگ جهان را هم شکست 
داده اند. قطعا بازی سختی پیش رو 
داریم، اما بچه های ما هم در دو بازی 
آخر هفته اول نشان دادند که دارند راه 
می افتند. نتیجه بازی خیلی مهم نیست 
هرچند برد برایمان ارزشمند است اما 
مهم این است که اشتباهات 
ریز را دوباره تکرار نکنیم 
بیفتد  اتفاق  این  گر  ا و 
می توانیم بازی خوبی را 
جلوی ژاپن به نمایش 
بگذاریم. او در مورد 
رویارویی با برزیل 
در هفته دوم و تاثیر 

چهار دیدار تدارکاتی با این تیم پیش از شروع لیگ ملت ها 
در تقابل مجدد با این تیم گفت: قطعا خیلی کمک می کند 
و به شناخت رسیده ایم اما قهرمان المپیک است و در مورد 
پرافتخارترین تیم دنیا صحبت می کنیم که در هر امتیاز 

می تواند سیستم بازی خود را عوض بکند.   
خیلی بازی سختی خواهد شد اما نسبت به روزهای 
کنش  گذشته می توانیم امیدوارتر باشیم. عبادی پور در وا
به اینکه برخی ایران را برنده دیدار با بلغارستان و ترکیه 
می دانند، گفت: نمی شود ورزش را پیش بینی کرد. از کجا 
گذار نکنیم و دو بازی اول را  معلوم که این دو بازی را وا
پیروز نشویم؟ ورزش دو چهره است. ما هفته اول هم بازی 

هایمان تعیین کننده بود. 
هدف ما این بود که با تمام توانمان والیبال خوبی به 
نمایش بگذاریم. کاپیتان تیم ملی والیبال از حمایت مردم 
تشکر کرد و گفت: همیشه دست بوس مردم هستیم، چون 
همیشه در هر شرایطی چه خوب چه بد حمایتمان کرده 
 اند. درست است که این روزها بیشتر به حمایت مردم نیاز 
داریم، اما مردم همیشه این لطف را به ما داشته اند و حتی 
در بدترین روزها بچه ها ی تیم ملی را تنها نگذاشته اند. 
از همه مردم تشکر می کنم و امیدوارم روزی لطف شان را 

جبران کنیم.

کشتی به عنوان  کرد:  کید  کشتی فرنگی تا حسن رنگرز سرمربی تیم ملی 
پرافتخارترین ورزش ایران در المپیک باید بیشتر مورد توجه قرار گیرد. 

   اردو 
حسن رنگرز در گفت وگو با ایسنا، با اعلام پایان دومین اردوی تیم ملی کشتی 
فرنگی در راه آماده سازی برای حضور در المپیک پاریس، اظهار کرد: خدا را شکر 
اردوی بسیار خوبی داشتیم و بچه ها در شرایط خوبی تمرینات خود را پشت سر 
گذاشتند. ۴ فرنگی کار ما در اوزان المپیکی شامل کاویانی نژاد، مهمدی، ساروی 
و میرزازاده شرایط خوبی دارند و تمرینات خود را بدون مشکل خاصی پشت سر 
گذاشتند. وی ادامه داد: نفرات منتخب جام تختی با هدایت طالب نعمت پور و 
یک مربی سازنده از طرف هیات کشتی استان فارس به تورنمنت ارمنستان اعزام 
شدند که ۷ فینالیست داشتیم. هفدهم خرداد نیز نفرات دیگری عازم تورنمنت 
رنکینگ مجارستان می شوند و قرار است در این رویداد تکلیف ۳ وزن المپیکی 

باقیمانده برای معرفی نماینده ایران در المپیک مشخص شود. 
   چرخه 

سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی، با اشاره به مفاد چرخه انتخابی تیم ملی 
در خصوص نحوه انتخاب نمایندگان اوران ۶۰، ۶۷ و ۷۷ کیلوگرم ایران برای 
المپیک پاریس، گفت: در وزن ۷۷ کیلوگرم محمدعلی گرایی و محمدرضا 
مختاری هر دو تعلیق شده بودند، اما پس از بازگشت به کشتی و با هدف 
استفاده از تمام پتانسیل کشتی فرنگی ایران برای المپیک پاریس، کادر فنی به 
این دو کشتی گیر شانس مجددی داد تا آنها نیز به تورنمنت مجارستان اعزام 
شوند. هر کدام از این ۲ کشتی گیر تنها در صورت کسب مدال طلا در مجارستان 
می توانند به رقابت انتخابی با امین کاویانی نژاد برای المپیک پاریس برسند که 
شرایط آن نیز در چرخه اعلام شده است. ساروی نیز در وزن ۹۷ کیلوگرم با توجه 

به شرایطی که در رنکینگ دارد در لیست اعزام به تورنمنت مجارستان 
قرار گرفت. وی تصریح کرد: در اوزان ۶۰ و ۶۷ کیلوگرم نیز هر کدام از 
کشتی گیران اعزامی که به مدال طلای تورنمنت مجارستان برسند به 
المپیک اعزام می شوند، در غیر اینصورت طبق مفاد چرخه انتخابی 

بر اساس شرایط مختلف تصمیم گیری خواهد شد. 
   حضور موفق 

کید بر لزوم توجه هرچه بیشتر به تیم های ملی کشتی  رنگرز در ادامه با تا
برای حضور موفق در المپیک  پاریس، گفت: باید بپذیریم کشتی به عنوان 

، بیش ترین افتخارات را در میادین المپیک  ورزش اول کشور
برای ورزش ایران به دست آورده است. خواسته من در 

فاصله کمتر از ۲ ماه تا المپیک این است که ابتدا فضای 
تزریق آرامش به بدنه فنی تیم های ملی کشتی ایجاد 

که المپیک با توجه به اهمیت و حساسیتی  شود، چرا
که دارد ممکن است باعث ایجاد استرس شود و 

ایجاد آرامش برای کشتی گیر و کادر فنی اهمیت 
بالایی دارد و همه باید در این مسیر کمک کنند. 
سرمربی تیم ملی کشتی فرنگی افزود: فضای 
حال حاضر آنطور که باید المپیکی نیست. باید 
فضا المپیکی شود و نمایندگان اعزامی مورد 
توجه هرچه بیشتر قرار گیرند. حمایت های 

مادی و معنوی بیشتر شود تا ورزشکاران با انگیزه 
هر چه بیشتر به دنبال حضور موفق در المپیک  پاریس 

باشند. 

نگرش نتیجه گرایی درباره والیبال 
به مردم هم سرایت کرد

نتایج و عملکرد تیم ملی والیبال در هفته اول لیگ ملت ها 
واقعاً چنگی به دل نزد. هرچند ایتالیا در حال حاضر یکی از برترین 
تیم های والیبال جهان است و یکی از مدعیان کسب مقام در 
المپیک پاریس به شمار می رود، اما با این وجود در بازی با ایتالیا 
کتور ها به ویژه دفاع روی  اصلاً نمایش خوبی نداشتیم و در تمام فا
تور عملکرد ضعیف و پایین تر از استانداردی ارائه کردیم. در دیدار 
با آرژانتین واقعاً تمام بازیکنان با جنگندگی و غیرتی مثال زدنی 
بازی کردند و در روزی که بهتر از حریف بودیم و باید ۳- ۱ یا ۳- ۲ 
گذار کردیم. در بازی اول با صربستان  برنده می شدیم، بازی را وا
هم فشار روانی مضاعفی روی بازیکنان بابت زنده نگه داشتن 
امید صعود به المپیک وجود داشت و حتی همین استرس باعث 
شد در شرایطی که ۵ امتیاز در ست نخست پیش بودیم، بازنده 
باشیم و در نهایت مغلوب صربستان شدیم. دلیل انتقادات تند و 
شدید در ۲ سال اخیر از تیم ملی تا حدود زیادی به افزایش سطح 
انتظارات مردم پس از عملکرد سال های نه چندان دور نسل 
طلایی تیم ملی والیبال در سطح جهان و آسیا برمی گردد. باید 
این موضوع را به اطلاع علاقه مندان به والیبال در سراسر کشور 
رساند که تیم ملی در این ۲ سال اخیر پوست اندازی کرده و نباید 
با مرور خاطرات افتخارات اخیر با آن نسل طلایی، توقع تکرار نتایج 
درخشان یک دهه اخیر را داشت. بازیکنان جوان فعلی از نظر 
فنی سطح بسیار خوبی دارند، اما باید به آن ها زمان داد، نه آنکه 
با پس از باخت های اخیر مورد هجمه قرار گیرند. به نظرم نمودار 
عملکردی پائز نشان داد که روز به روز و بازی به بازی به شناخت 
بهتر و دقیق تری از بازیکنان می رسد و در ۲ بازی با کوبا و آرژانتین 
کاملاً نشانه های پیشرفت و هماهنگی بین بازیکنان مشهود بود. 
باید به ۲ مورد بسیار مهم که این روز ها گریبان والیبال را گرفته 
اشاره کنم. مورد اول آنکه باید از ذهنیت اشتباه نتیجه گرایی صِرف 
دست برداریم و با نگاهی بلندمدت پیش برویم. متأسفانه این 
نگرش نتیجه گرایی درباره والیبال به مردم هم سرایت کرده و عملاً 
پس از هر باخت، تیم ملی و بازیکنان مورد هجمه قرار می گیرند. 
مورد دوم هم آنکه باید بالاخره دست از مقایسه بازیکنان فعلی 
با نسل طلایی برداریم، زیرا این مقایسه های بی نتیجه در نهایت 
باعث تخریب روحیه و تضعیف عملکرد فنی ملی پوشان جوان 

فعلی خواهد شد.   

رحمانرئوفی
کارشناسوالیبال
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انفجار در آزادی انفجار در آزادی 
با   گل گرجی با   گل گرجی 

      پرسپولیس قهرمان لیگ برتر شدپرسپولیس قهرمان لیگ برتر شد

وقتی پرسپولیس پروین را دق داد!
اسطوره باشگاه پرسپولیس میگوید حتی در زمان بازیکنی 

هم اینطور زجر نکشیده بود. به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین؛ بلافاصله بعد از پایان علی 
پروین که همراه با رضا درویش بازی را تماشا می کرد، گفتگویی را با ممحمدرضا احمدی 
انجام داد و در این مورد صحبت کرد. پروین در خصوص قهرمانی پرسپولیس گفت: 
خدا به مردم خیر بدهد من اشک در چشم هایم جمع شده بود. من این همه اینجا 
بازی کرده بودم اینقدر زجر نکشیده بودم. مبارک مردم باشد و دست آقای درویش و 
هیئت مدیره و علی الخصوص بازیکنان درد نکند. مبارک همه مردم باشد. وی افزود: 
پرسپولیس نیمه دوم خیلی بهتر شد و سه چهار موقعیت داشت. آقای نویدکیا تیم 
خیلی خوبی درست کرده و فوتبال یعنی همین. ما فوتبال نگاه می کنیم لذت میبریم و 
الان هم خواهش دارم وقتی داوران یک سوت میزنند نریزید سر او، او چه گناهی کرده؟ 

بازهم میگویم مبارک همه باشد


